
 

 

 

 

 

 

 

 

 

Nu är mina privata höftproblem åtgärdade och det haltande tillstånd  

som många har sett mig i kommer inom några veckor att vara över.  

 

Var fortsatt rädda om er själva och varandra. 

Har du symptom av förkylning stanna hemma och sköt om dig. 

 

Gävleborg 

Brev från ordförande 

Anita Walther 

 

PRO Gävleborgs Årsmöte 2022 har genomförts och till en del förändrades styrelsens 

sammansättning. Med anledning av min frånvaro vid det mötet vill jag till Sylvia Bodin,  

Ulf Boström, Kristina Berg och Tord Tallmarker, som nu lämnar styrelsen, rikta ett varmt 

tack för ett fint och berikande samarbete. Samtidigt vill jag också välkomna, Arja Rohlin, 

Bollnäs - Siri Nordqvist, Sandviken - Birjer Olsson, Mo Bergvik - Lisbeth Persson, Ockelbo 

till PRO Gävleborgs styrelse. 
 

Det första som händer för hela styrelsen är planeringsdagar 10 - 11 maj som genomförs med 

början i PRO:s egen lokal i Gävle, för att efter lunch resa med Viking Line buss o båt, för 

fortsatt styrelsearbete på båten. Mer information kommer direkt till styrelsen. 
 

Nu blir det några dagars Påskledighet i PRO-leden tänker jag. Och med det  

önskar jag hela PRO Gävleborg en riktigt fin påsk. 
 

 

 


